
 

KRAJEVNA SKUPNOST KROMBERK - LOKE 

Kromberk, Ulica Vinka Vodopivca 90 

5000 Nova Gorica 

 

Datum:   22. 2. 2022 

 

 

ZAPISNIK  

18. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Kromberk - Loke, ki je potekala dne 22. 2. 2022, s 

pričetkom ob 17.00 uri, v Domu Kulture v Kromberku. 

Prisotni:  Žarko Leban, Marko Brezavšček, Sonja Maras Gruntar, Damijan Winkler, Meta 

Mačus, Aleš Pavlin 

Odsotni: Robert Golob, Janez Cuznar, Urška Ščuka Buršič 

 

Dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov 17. seje (Žarko Leban) 

2. Obravnava zaključnega poročila za leto 2021 (Žarko Leban) 

3. Aktivnosti glede mrliške vežice pri Sv. Trojici in podrtije v Lokah (Žarko Leban) 

4. Razpis za izvajalce del na obeh pokopališčih (Žarko Leban) 

5. Dokončno poročilo o inventuri (Marko Brezavšček) 

6. Poročilo izvedenih nalog prejšnjih sej (Marko Brezavšček) 

7. Aktivnosti v Športnem parku (Marko Brezavšček) 

8. Prometna in druga varnost krajanov Kromberka in Lok (Sonja Maras Gruntar) 

9. Razno 
 

 

Ad1: 

Pregledana je bila realizacija sklepov 17. seje in nerealiziranih sklepov prejšnjih sej. 

Sklep:  Nerealizirane sklepe se ponovno obravnava na naslednji seji. 

 

Ad2: 

Žarko Leban je predstavil Poslovno poročilo za leto 2021. Poročilo je sestavljeno iz dveh delov. 

V prvem delu je obrazložena realizacija finančnega načrta, v drugem delu pa so podana         

pojasnila k izkazu prihodkov in odhodkov, bilanci stanja na dan 31. 12. 2021 ter izkazu uspeha. 

Sklep: Sprejme se zaključni račun za leto 2021. 

Sklep: Sprejme se predloženo poslovno poročilo KS Kromberk - Loke za leto 2021. 

  

Ad3: 

Žarko Leban je povedal, da sta se skupaj z Markom Brezavščkom udeležila sestanka na 

MONG v zvezi z izgradnjo mrliške vežice pri Sv. Trojici, kjer jim je projektant predstavil tri idejne 

zasnove. Povedano je bilo, da bo projekt izveden leta 2023, v letošnjem letu pa bo projektant 

projektno dokumentacijo pripravil in uskladil z željami krajanov. 



 

 

Povedal je tudi, da je za izgradnjo objekta v Lokah KS pridobila dve ponudbi za izdelavo        

projektne dokumentacije ter da sledi sedaj pridobivanje sredstev.  

 

Ad4: 

Žarko Leban je navzoče ponovno seznanil z visokimi položnicami, katere KS plačuje podjetju 

Komunala d. d. za vzdrževanje pokopališča pri Sv. Trojici in pokopališča v Lokah. Glede na to, 

da pogodba s podjetjem Komunala d. d. poteče v mesecu maju 2022 je bilo že na prejšnjih 

sejah sprejeto, da se poišče novega izvajalca, zato je bila pripravljena Pogodba o delu ter 

popis del in nalog.  

Sklep: Pridobi se ponudbe izvajalcev del. 

Sklep: Urna postavka bo znašala 10 eur. 

 

Ad5: 

Marko Brezavšček, predsednik inventurne komisije za leto 2021, je predstavil Poročilo o         

popisu osnovnih sredstev in popisu terjatev in obveznosti ter sredstev in virov sredstev po 

stanju 31. 12. 2021. 

Sklep: Sprejme se poročilo o popisu za leto 2021. 

Sklep: Sprejme se korekcija knjižnega stanja z dejanskim v registru osnovnih sredstev 

na dan 31. 12. 2021. 

 

Ad6: 

Marko Brezavšček je navzočim povedal, da je Aneks k pogodbi o delu z Danilom Pavlin s. p. 

pripravljen in bo podpisan v naslednjih dneh. Prav tako so pripravljeni za uporabo vsi akti      

vezani na oddajanje prostorov Doma kulture v najem. 

 

Ad7: 

Marko Brezavšček je povedal, da je KS pridobila dve ponudbi za izdelavo projektne                   

dokumentacije za izgradnjo kanalizacije in spremljevalnega objekta v Športnem parku. V       

naslednjih dneh se bodo predstavniki sveta KS in ŠTD sestali z Župnijskim svetom in članom 

predstavili dosedanje delovanje Športnega parka in načrte za v prihodnje ter jih zaprosili za 

pisno soglasje v zvezi z zgoraj omenjeno izgradnjo. Sledilo bo nadaljevanje postopkov za     

pridobitev gradbenega dovoljenja. 

Predstavil je tudi pobudo ŠTD za odprtje sezonskega lokala v Športnem parku in postavitev 

prenosnega WC-ja. 

Sklep: Svet KS se z odprtjem sezonskega lokala in postavitvijo prenosnega WC-ja          

strinja. 

 

Ad8: 

Sonja Maras Gruntar je povedala, da je govorila z rajonskim policistom glede prometne          

varnosti v Kromberku in glede zbiranja problematičnih skupin ljudi na določenih točkah. 

Sklep: Na PP Nova Gorica se pošlje obvestilo, kje se nahajajo točke, kjer se ti                

posamezniki zbirajo ter na katerih ulicah bi bilo potrebno umiriti promet. 

 

Ad9: 

Stanovalci Ulice bratov Hvalič so na KS naslovili dopis, s katerim prosijo za namestitev video 

kamere na ekološkem otoku. 

Sklep: S pobudo za namestitev video kamere se sezani MONG.  



 

Žarko Leban je opozoril, da je potrebno določiti datum izvedbe krajevnega praznika. 

Sklep: Krajevni praznik Kromberk - Loke se bo, v kolikor bodo razmere to dopuščale, 

izvedel v soboto, 18. 6. 2022. 

 

V zvezi z ureditvijo ceste skozi Loke je Žarko Leban povedal, da zemljiškoknjižne zadeve te 

ceste niso rešene in da bo KS počakala, da bo najprej MONG uredila lastništvo. 

 
Marko Brezavšček je povedal, da bo spletna stran z osnovnimi informacijami postavljena čez 

cca ena do dva meseca. 

Sklep: Na spletni strani bodo objavljeni tudi zapisniki sej. 

 

 

 

Seja zaključena ob 19.30 uri. 

  

 

Predsednik sveta KS Kromberk - Loke 

Žarko Leban l. r. 


